

EUCEPZK
12天
Days
9晚
Nights

潮游欧洲五国

法国 / 比利时 / 荷兰 / 德国 / 瑞士
France / Belgium / Netherlands / Germany / Switzerland

TRENDY TOUR CENTRAL EUROPE FIVE COUNTRIES

Keukenhof
HOLLAND
الإتحاد
ETIHAD
AIRWAYS



特色安排

SPECIAL ARRANGEMENT

- 船游阿姆斯特丹运河 Amsterdam Canal Cruise TICKET
- 船游巴黎塞纳河 Paris Seine River Cruise TICKET
- 羊角村传统游船 Giethoorn Canal Cruising TICKET
- 库肯霍夫公园 Keukenhof Garden TICKET
- 精心策划、贴心安排【不走回头路】系列
Meticulous Planned、Intimate Arrangement
【Smooth & Comfort】Series



行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 科隆大教堂 Cologne Cathedra
- 布鲁塞尔大广场 Brussels Grand Place
- 科尔马旧镇 Colmar Old Town
- 桑斯安斯风车村 Zaanse Schans
- 撒尿小童 Manneken Pis
- 凯旋门 Arc De Triomphe
- 香榭丽舍大街 Avenue des Champs-Elysees

* 含票 Include Ticket * 世界遗产目录 World Heritage Sites



膳食 MEALS

- 9 早餐 Breakfasts | 7 午餐 Lunches | 9 晚餐 Dinners
- 瑞士奶酪火锅 Swiss Cheese Fondue
- 德国猪手餐 German Pork Knuckle
- 法国蜗牛餐 French Escargot
- 中餐 + 西餐 (3道菜) 混合料理
Chinese + Western (3 Courses Meals) Fusion Cuisines



酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地 4 星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel



乐趣购物 FUN SHOPPING

- 巴黎老佛爷百货公司 Galeries Lafayette
- 山谷购物村 La Vallee Village



飞机 Flight
往 Toward
地点 Destination
过夜 Overnight

注：以上的行程地图仅供参考，
如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark: Route are subject to change
based on any circumstances.

航班时间 FLIGHT DETAILS:

D01 KUL/AUH EY 417 2140/0040+1
D02 AUH/CDG EY 031 0230/0800
D11 ZRH/AUH EY 144 1115/1915
D11 AUH/KUL EY 418 2050/0810+1



科尔马
Colmar



阿姆斯特丹
Amsterdam

第 1 天 出境 ✈️ 中转城市 机上用餐

集合于国际机场，乘搭国际航班途经中转城市飞往法国-巴黎。

第 2 天 中转城市 ✈️ 巴黎 机上用餐/午晚

巴黎: 法国的首都，一个美丽而浪漫的城市。

巴黎市区游: 荣军院、香榭丽舍大街和历史悠久的巴黎圣母院及浮罗宫博物馆。

艾菲尔铁塔(外观): 世界著名的巴黎图标和结构。

凯旋门: 拿破仑率领的法国军队在奥斯特利茨战役中击败了俄奥联军，国威达到史无前例的顶峰。为了炫耀国力，并庆祝战争的胜利。

协和广场: 广场上充满了雕塑和喷泉，1763年以当时的国王命名为路易十五广场。

塞纳河(含船游): 欣赏巴黎和塞纳河边风景如画的古迹和迷人桥梁。

巴黎 – Novotel Paris Est or Similar 或同级

第 3 天 巴黎 早晚

山谷购物村: 巴黎近郊第一座直销购物中心,汇集超过100个设计师的精品店。

老佛爷百货公司: 一个高档的法国百货，在这里您可以找到标志性的时尚品牌商品。

巴黎 – Novotel Paris Est or Similar 或同级

第 4 天 巴黎 310km 布鲁塞尔 早午晚

布鲁塞尔: 比利时最大的城市和首都，著名巧克力而闻名。

原子塔: 是一个现代建筑的奇迹，为Expo'58所建造的。1958年布鲁塞尔是世博会主主办国。

布鲁塞尔大广场: 这里称为布鲁塞尔的中心，也是宗教改革人士在此被执行火刑，现在已变成世界文化遗产。

撒尿小童: 这座闻名于世的小男孩铜像是一座落于市中心步行区的雕像及喷水池。这个五岁小孩身材的雕像不大，但有将近四百年历史。

布鲁塞尔 – Hotel Pullman Brussels Centre Midi 或同级

第 5 天 布鲁塞尔 209km 阿姆斯特丹 早午晚

阿姆斯特丹: 风车之国，素有北方威尼斯之称，以运河为出名。

库肯霍夫公园: 郁金香是荷兰的国花，属于百合科郁金香属的具球茎草本植物。公园内的郁金香约有1000种，共300万朵，是最吸引人的一道独特风景。

桑斯安斯风车村: 这里可以观看很多风车，荷兰人如何用风车解决几百年的水患。

奶酪农场和木鞋工厂: 了解荷兰木鞋来历和新鲜奶酪的制作过程。

沃伦丹: 一个著名老渔村，村里的特点可以看到渔船和穿着传统服装的居民，让你体验道地的传统文化。

阿姆斯特丹 – NH Amsterdam Zuid Hotel 或同级

第 6 天 阿姆斯特丹 早晚

羊角村(含传统游船): 羊角村有“绿色威尼斯”之称(也有人称“荷兰威尼斯”)。体验羊角村最好的方式当然是来趟运河巡礼，乘坐平底木船穿梭宁谧的村落，一面聆听船夫兼向导娓娓细说各个房子的历史与特色，除了欣赏美景外，文化收获也不少。

钻石切割工厂: 了解荷兰的专业切割技术，把钻石打磨成各种装饰。

阿姆斯特丹运河(含船票): 沿途可欣赏阿姆斯特丹的美景如：玛格丽桥、科学博物馆、港口、火车站等。

德瓦伦: 在阿姆斯特丹被称为红灯区。

阿姆斯特丹 – NH Amsterdam Zuid Hotel 或同级

第 7 天 阿姆斯特丹 271km 科隆 191km 法兰克福 早午晚

科隆: 德国第四大城市。

科隆大教堂: 称为“黑教堂”的，1996年被指定为世界文化遗产；它是科隆的主要建筑标志。

法兰克福: 德国中西部的黑森州的第一大城市，也是德国的第五大城市。

罗马广场: 这是德意志民族神圣罗马帝国最美丽的广场。广场中央的正义喷泉也起源于这个时代。

法兰克福大教堂: 该市最大的宗教建筑，前身是一座教堂。

老哥剧院: 德国乃至欧洲最杰出的音乐厅之一。

法兰克福 – Dorint Main Taunus Frankfurt/Sulzbach 或同级

第 8 天 法兰克福 293km 科尔马 43km 米卢斯 早午晚

科尔马: 一个被视为“世界最美丽的小城”，法国东北部阿尔萨斯的一个小镇。

普菲斯泰屋: 建于1537年是科尔马城市的象征。该著名的建筑具有用黄砂岩建造的两层楼，它美丽的建筑正面展示圣经主题的湿壁画。

圣马丁教堂: 这是该国唯一的改革前大教堂。

米卢斯: 法国艺术与历史之城，靠近法瑞边境和法德边境。

麦尔豪斯 – Holiday Inn Mulhouse 或同级

第 9 天 米卢斯 169km 沙夫豪森 52km 苏黎世 早午晚

沙夫豪森: 瑞士北部城市，沙夫豪森州首府。

莱茵大瀑布: 游览最壮观的瑞士和德国交接大瀑布。

苏黎世: 瑞士第一大城市，全欧洲最富裕的城市，又被称为“欧洲亿万富翁都市”。

苏黎世市区游: 圣母教堂的夏加尔窗户，利马得河畔街和市政厅。韩剧《爱的迫降》摄影地: 明斯特桥，这座建筑横跨宁静的利马特河，将繁华的市中心与河岸宁静的绿地连接起来。林登霍夫山，这里可以饱览苏黎世、利马特河、苏黎世湖和阿尔卑斯山的壮丽景色。

苏黎世 – IntercityHotel Zurich Airport 或同级

第 10 天 苏黎世 66km 卢塞恩 66km 苏黎世 早午晚

卢塞恩: 瑞士中部卢塞恩州的首府。

卡贝尔桥: 这条廊桥是欧洲现存最古老的木桥，卢塞恩的地标，也是瑞士的著名景点之一。

水塔: 卡贝尔桥上的建筑，也是当时的仓库、牢房、军火库等。

狮子纪念碑: 誉为“世界上最悲壮和最感人的雕像”，是纪念当年在法国革命牺牲的瑞士士兵。

苏黎世 – IntercityHotel Zurich Airport 或同级

备注: 建议行程(自费)登上海拔三千米高并全年积雪的铁力士雪山。费用大约为100瑞士法郎。

第 11 天 法兰克福 ✈️ 中转城市 ✈️ 入境 早/机上用餐

旅程结束，带着这美好回忆返回温暖家园。

第 12 天 抵达 机上用餐

鸿运旅游期待与您再出发！





布鲁塞尔大广场
Brussels Grand Place



科隆大教堂
Cologne Cathedral

Day 1 Depart ✈️ Transit City **MOB**

Assemble at international airport, departure flight to France-Paris via transit city.

Day 2 Transit City ✈️ Paris **MOB/LD**

Paris: The capital of France, a beautiful and romantic city.

Paris City Tour: Drive along **Les Invalides**, **Champs-Elysees**, **Notre Dame (Cathedral)** and **Louvre Museum**.

Eiffel Tower (View): A world famous Parisian icon and structure.

Arc de Triomphe: It was commissioned in 1806 after the victory at Austerlitz by Emperor Napoleon at the peak of his fortunes.

Place De La Concorde: One of the major public squares in Paris, 1763 name by Louis XV of France.

Seine River (Include Cruising): To discover the full splendor of the river banks and monuments of Paris.

Paris – Novotel Paris Est or Similar

Day 3 Paris **BD**

La Vallee Village: The designer shopping outlet that is home to more than 110 boutiques of fashion and home ware brands offering great discounts to shoppers.

Galleries Lafayette: An upmarket French department store where you can find iconic and latest branded goods.

Paris – Novotel Paris Est or Similar

Day 4 Paris 310km Brussels **BLD**

Brussels: The largest city and capital of Belgium, also known as famous chocolate city.

Atomium: A marvel of modern architecture, constructed for Expo'58, the 1958 Brussels World's fair.

Grand Place: The central square of Brussels and most memorable landmark in Brussels.

Manneken Pis: The famous "peeing boy" statue, more 400 years of history.

Brussels – Hotel Pullman Brussels Centre Midi or Similar

Day 5 Brussels 209km Amsterdam **BLD**

Amsterdam: It is synonymous for windmills and canal, also known as "little Venice".

Keukenhof Garden: Tulips are the national flower of the Netherlands. They are bulbous herbaceous plants belonging to the genus Tulipa of the Liliaceae family. There are about 1,000 species of tulips in the park, with a total of 3 million flowers, which is the most attractive unique landscape.

Zaanse Schans: Famous windmills for the local living use.

Clog Factory & Cheese Factory: You will have chance to see how the wooden clogs and Dutch cheese are made.

Volendam: Well-known for old fishing boats and the traditional clothing still worn by some residents.

Amsterdam – NH Amsterdam Zuid Hotel or Similar

Day 6 Amsterdam **BD**

Giethoorn (Include Canal Cruising): Giethoorn is known as the "Green Venice" (some people also call it the "Venice of the Netherlands"). The best way to experience Giethoorn is of course to take a canal tour, take a flat-bottomed wooden boat through the quiet village, and listen to the boatman and guide telling you the history and characteristics of each house.

Diamond Cutting Factory: To know how the diamonds are polished into sparkling gems with professional technology.

Amsterdam Canal (Include Cruising): You will sit in a glass-domed boat that will take you past the Magere Brug, Science Museum, Harbor, Railway Station and other buildings.

De Wallen: Known as red light district in Amsterdam.

Amsterdam – NH Amsterdam Zuid Hotel or Similar

Day 7 Amsterdam 271km Cologne 191km Frankfurt **BLD**

Cologne: The fourth-largest city in Germany.

Cologne Cathedral: Known as "Black Church", one of the landmark in Cologne city. Designated as the world's cultural heritage in 1996.

Frankfurt: The largest city in the German state of Hesse and the fifth-largest city in Germany.

Roemerberg Square: The most beautiful square in the Holy Roman Empire of the German Nation. It is from this era that the fountain of justice in the middle of the square also originates.

Frankfurt Cathedral: The largest religious building in the city and a former collegiate church.

Old Opera House: One of the most outstanding concert halls in all of Germany and Europe.

Frankfurt – Dorint Main Taunus Frankfurt/Sulzbach or Similar

Day 8 Frankfurt 293km Colmar 43km Mulhouse **BLD**

Colmar: Defines as "The Most Beautiful Town in the World", a town in the Grand Est region of northeastern France.

Maison Pfister: This Renaissance pile was built in 1537 for Ludwig Scherer, a wealthy hatter from Besancon.

St. Martin's Cathedral: The country's only pre-Reformation cathedral. Mulhouse: A French city of the European Collectivity of Alsace. It is near the France-Switzerland border and France-Germany border.

Mulhouse – Holiday Inn Mulhouse or Similar

Day 9 Mulhouse 169km Schaffhausen 52km Zurich **BLD**

Schaffhausen: The northern city of Switzerland and the capital of Schaffhausen.

Rhine Falls: The largest waterfall in Europe, also a border between Switzerland and Germany.

Zurich: The largest city in Switzerland, the most affluent city in Europe, also known as the "European Billionaire City".

Zurich City Tour: Takes you past Lake Zurich, and makes photo stops at the **Fraumunster Church** with its famous Chagall windows, historical **Limmatquai** and the **City Hall**.

Filming place of Korean Drama <Crash Landing on You>: **Munster-brücke**, spanning the serene Limmat River, connects the bustling city center with the tranquil green spaces that line the riverbanks. **Lindenhof** offers a relaxing retreat with fantastic views over Zurich, the Limmat River, Lake Zurich, and the Alps.

Zurich – IntercityHotel Zurich Airport or Similar

Day 10 Zurich 66km Lucerne 66km Zurich **BLD**

Lucerne: The capital of central Switzerland.

Chapel Bridge: The oldest bridge in Europe, one of the famous attraction in Switzerland.

Water Tower: One of the building on the Chapel Bridge, is a jail, armory, and storage room.

Lion Monument: It was carved into a cliff to commemorate the Swiss Guards who lost their lives during the French Revolution.

Zurich – IntercityHotel Zurich Airport or Similar

Remark: Optional (Recommend) Experience a mind-blowing day in the snow at Mount Titlis at 3'020 meters above. Charges around Swiss Franc 100.

Day 11 Zurich ✈️ Transit City ✈️ Return **B/MOB**

End of journey, return flight to home.

Day 12 Arrive **MOB**

iO Travel hope to serve you again soon !





巴黎老佛爷百货公司
Galeries Lafayette



船游巴黎塞纳河
Paris Seine River Cruise



羊角村传统游船
Giethoorn Canal Cruising



船游阿姆斯特丹运河
Amsterdam Canal Cruise

欧洲的基本资讯 GENERAL INFORMATION OF CENTRAL EUROPE

货币 Currency	德国 Germany、荷兰 Netherlands、 法国 France、比利时 Belgium – 欧元 Euro (EUR) 瑞士 Switzerland – 瑞士法郎 Swiss Franc / 欧元 Euro (CHF / EUR) * 大部份旅游区或购物商店都接受信用卡 Credit Card are widely acceptable by most shops.			
气候 Weather	春 SPRING	夏 SUMMER	秋 AUTUMN	冬 WINTER
	MAR – MAY	JUN – AUG	SEP – NOV	DEC – FEB
	1° C – 19° C	11° C – 23° C	10° C – 20° C	-10° C – 8° C
电压 Voltages	欧洲的电压是230V,2个圆孔的电源插座。请自备一个万能变压器或转换插头。 Voltages is between 230 volts,power,socket is round pin plugs. Please bring a universal electric plug adapter.			
时差 Time Difference	比马来西亚慢6小时(春、夏、秋季), 慢7小时(冬季) 6 Hours behind Malaysia (Spring, Summer, Autumn), 7 Hours behind Malaysia (Winter)			

20250412

出发日期 DEPARTURE DATE :

团费 TOUR FARE :

必须符合条款：

1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、突发情况以及不可抗力因素，做出适当更改和调整的权力。
2. 所有航班如有更改，恕不另行通知。
3. 旅游细则与附带条件，以收据背项为准。
4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
5. 如有包含门票，将特别注明。
6. 如有购物站，将特别注明。
7. 旅程以华语、粤语或英文讲解。
8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员，本公司保留决定操作或取消此行程。
9. 所有酒店评级，均以当地为标准。如遇到当地酒店客满，不可预测等因素，将以同级酒店取代。
10. 房型是根据酒店分配，本公司不负责所分配房型差异。
11. 本公司建议购买旅游保险，为您的旅程做个保障。
12. 英文版本是翻译自中文版本，如有差异将以中文版为。

Terms & Conditions Apply :

- 1) iO reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irremediable factors without prior notice.
- 2) All flight are subject to changes without prior notice.
- 3) All Booking will be subjected to terms and conditions as stipulated in the official receipts.
- 4) Participation of optional tours will be at passengers own expense.
- 5) Admission and entrance ticket will be included where specified.
- 6) Shopping stops will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese, Cantonese or English.
- 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of iO travel.
- 9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation of the stated hotel is unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards.
- 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. iO will not be responsible for the differences of the room allocated.
- 11) iO travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverage.
- 12) In the event if discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to Chinese Version.



iO TRAVEL



IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
TIME FREE VACATION SDN. BHD. (1214279-D) (KPK/LN 8618)
 (173557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2)

IPOH OFFICE:
 ☎ +605 253 2766 / +6016 559 8766
 NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,
 30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.

JB OFFICE:
 ☎ +6016 311 0632
 NO. 50, JALAN SRI PELANGI, TAMAN PELANGI,
 80400 JOHOR BAHRU, JOHOR, MALAYSIA.

